
Protokół Nr XXXIX/2009 
z sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie 

Z dnia 30 grudnia 2009 roku 
 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Adam Mysiara. 
Stwierdził iż w chwili rozpoczęcia obecnych jest 13 radnych co stanowi odpowiednie 
quorum do podejmowania prawomocnych uchwał. 
Powitał wszystkich zebranych. Na sekretarza obrad zaproponował radnego Mariusza 
Gliwińskiego. 
Głosowanie 
12 głosów – za 
Odczytał proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, przyjęcie porządku obrad. 
2. Przyjęcie protokołów z  2 poprzednich sesji . 
3. Informacja o pracy Burmistrza za 2009 rok. 
4. Interpelacje radnych. 
5. Uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy. 
6. Odpowiedzi na interpelacje. 
7. Wolne wnioski i dyskusja. 
8. Zamknięcie obrad. 

Zapytał czy są wnioski do proponowanego porządku obrad? 
Wniosków do porządku obrad nie zgłoszono. 
Głosowanie 
13 głosów – za 
Ad. 2 
Przyjęcie protokołów z 2 poprzednich sesji. 
Głosowanie 
13 głosów – za 
Ad. 3 
Pan Burmistrz odczytał informację o pracy za rok 2009, materiał stanowi załącznik do 
protokołu. 
Radny J. Strzelec 
- podaje Pan zmniejszenie zatrudnienia w oświacie, czy to są etaty nauczycielskie czy 
obsługi? 
- jakie są oszczędności z tytułu podłączenia Urzędu i szkoły do miejskiej sieci CO? 
- kto daje środki na dodatki mieszkaniowe? Minimum socjalne ma być obniżone to 
wszystko będzie na garnuszku gminy. 
Pan Burmistrz 
- zmniejszenie zatrudnienia w oświacie w większości przypadków dotyczy etatów 
nauczycielskich, a to że ciągle brakuje pieniędzy to ze względu na zmniejszającą się 
liczbę dzieci co powoduje mniejszą subwencję. 
- minimalne wynagrodzenie zostało podniesione do kwoty 1315zł, 
- dodatki mieszkaniowe płacimy z własnych środków. 
Ad. 4 
Radni nie zgłaszali interpelacji. 
 



Ad. 5 
Pani Skarbnik 
- przedstawiła uchwały w sprawach: 
1) zmian w budżecie gminy – odczytał pisma z wydziałów o zwiększenie środków na 
Kompleks sportowy o 23.200zł, dla SCK 2000zł na dodatkowe kamery do 
monitoringu, ponieważ w br nie będzie dofinansowania na świetlice Łowinia i 
Gniewięcin a faktury płacimy już w tym roku i  musimy zabezpieczyć środki. 
Głosowanie 
15 głosów – za        uchwała XXXIX/355/2009 
2) ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 
2009, wykazy inwestycji stanowią załączniki 1 i 2 do uchwały. 
Głosowanie 
15 głosów – za             uchwała Nr XXXIX/356/2009 
Ad. 6 
Interpelacji nie zgłaszano. 
Ad. 7 
Pan Przewodniczący złożył życzenia Noworoczne radnym, sołtysom, kierownikom 
jednostek organizacyjnych i pracownikom Urzędu. 
Ad. 8 
Przewodniczący zamknął obrady XXXIX sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie. 
 
                                              Na tym protokół zakończono 
 
 


